
Jaarverslag Park Commissie 2019. 

2019 met een nieuwe bezetting: 

2019 was het eerste jaar voor Don en Herman dat zij optraden als Park Commissie (PC). Een jaar om kennis 

en ervaring op te doen wat betreft het banenonderhoud en het omliggende terrein. 

Als eerste actie heeft Herman een onderhoudsplanning gemaakt welke voortkomt uit een advies van de 

KNLTB. Hierin staan de benodigde werkzaamheden baansgewijs aangegeven met daarbij de geschatte 

benodigde groundsmanuren. Het gebruik van de trekker is hier een essentieel onderdeel van, wat 

resulteerde in minder benodigde tijd . De trekker is overigens onderhouden door Martijn Hut met 

hulpverlening van autobedrijf Roelfsema. 

Firma Aquaco heeft in maart de beregeningsinstallatie gecontroleerd en weer aangesloten. 

In het voorjaar heeft firma Bouma de banen 5 t/m 8 een voorjaarsbeurt gegeven. Deze banen zijn daarna 

door slechts 3 vrijwilligers van AYR veelvuldig gerold zodat ze half april bespeelbaar waren. 

De PC hoopt in 2020 wat meer assistentie te krijgen van de overige leden. 

Vanaf april t/m december heeft de heer Mohammed Zaher Shah de banen 3 t/m 8 onderhouden. 

Mohammed is al meer dan 20 jaar “groundsman” bij AYR en voert dit uit als betaald contractwerk maar 

met een scherp uurtarief. De nieuwe “onderhoudsplanning” is hem overhandigd. Na 3 maanden zat 

Mohammed uiteindelijk ook op de trekker. 

Stormschade 

Helaas was het hekwerk rondom banen 3 en 4 niet bestand tegen winddoeken in combinatie met storm. In 

de maand mei zijn 3 hekwerkpalen aan de “Vako” kant door harde wind gebogen/geknakt. 

Om dit in de toekomst te voorkomen zijn deze palen in opdracht van AYR met extra palen verstevigd door 

firma Bouma. 

Hoe waren de 8 tennisbanen? 

Banen 1 en 2:  Canada Tenn banen: besloten was door AYR om geen geld te besteden aan het onderhoud 

van deze banen. Reden: financiën t.o.v. aantal leden. Oplossing: zelf onderhouden door vrijwilligers. 

Uitvoering: af en toe zijn deze banen onderhouden, reden: te weinig vrijwilligers. Resultaat: de banen 

werden telkens groener en natter. Tijdens en nadat een sproeier kapot was en vervangen moest worden 

werd baan 1 overmeesterd door alg, gras en onkruid. 

Om de reden dat er toch veel gebruik werd gemaakt van deze banen zijn ze in de herfstperiode flink 

aangepakt door enkele vrijwilligers waardoor ze weer bespeelbaar waren. 

Banen 3 en 4:  Smash Court banen: deze banen zijn in 2018 aangelegd en kunnen (bijna) het gehele jaar 

door bespeeld worden. En dit was dan ook het geval in 2019. In plaats van gravel ligt er “infill”  

op de kunstmatige ondergrond. In september is door firma Bouma het onderhoud aan deze 2 banen 

uitgevoerd. De “infill” wordt dan machinaal uit de mat gezogen, gereinigd en er weer op gestrooid. 

Banen 5 en 6:  Gravel banen: deze banen zijn ook in 2018 gerenoveerd en in het voorjaar onderhouden. 

Door 2 wekelijks de baanoppervlakte te behandelen waren ze het gehele jaar goed bespeelbaar. Op enkele 

oneffenheden en alg/onkruidgroei na waren de banen het gehele jaar goed bespeelbaar. 

Banen 7 en 8:  Gravel banen: deze banen zijn in 2000 aangelegd en in het voorjaar onderhouden. Ook deze 

zijn 2 wekelijks onderhouden door onze groundsman en het gehele jaar goed bespeelbaar geweest. Op 



enkele momenten was het gravel te hard aan het oppervlakte. Oorzaak: regen waardoor onderhoud ook 

niet mogelijk was. 

Resulterende: 

De kwaliteit van Bouma’s voorjaarsbeurt en het onderhoud door de “groundsman” resulteerden in 2019 

tot geen losse lijnen in de velden. Dat is een goed resultaat. De baanoppervlakten waren het gehele jaar 

door goed bespeelbaar. Het algen en onkruidvrij houden van de banen krijgt in 2020 nog meer aandacht. 

Gebruik van de banen: 

Het is de PC opgevallen dat niet alle leden op de hoogte zijn van het juiste gebruik van de banen en hoe de 

banen na het spelen behandeld moeten worden. Ook het ophanghaakje voor de sleepnetten weet niet 

iedereen te vinden. 

De PC leden stellen zich beschikbaar om jullie hierover te informeren. Maak daar gebruik van en vraag het 

hun als je iets wil weten. Dus vanaf 2020 spreken we af dat ieder spelend lid op de hoogte is van het baan 

gebruik. 

PC visie: SPAN JE IN VOOR JE EIGEN PLEZIER! 

Alles wordt gebaseerd op die € ‘s. Dat is de basis van het monetair systeem genoemd: ECONOMIE. Thuis, 

op je werk, overal wordt je ermee geconfronteerd, zelfs bij je tenniskluppie. Bijna niet te vermijden! Let 

wel: BIJNA. 

Wil je gewoon lekker tennissen bij AYR en geen economische sores horen?   

Dat kan, wordt actiever en biedt je talent aan als vrijwilligerswerk bij AYR. Wat stelt 4 uurtjes 

vrijwilligerswerk per jaar nou voor? Voor AYR scheelt dat heel veel, want hoe meer we zelf uitvoeren des te 

lager de jaarcontributie is. 

 

De PC zoekt voor 2020 een oplossing voor het onderhoudswerk aan banen 1 en 2 en het terrein (bestrating 

en groen). Ook zoeken we hulp bij het rollen van de gravelbanen straks in maart/april. Gaan we dit met 

vrijwilligers uitvoeren of besteden we het uit aan derden? Zeg jij het maar, je kunt je aanmelden bij de PC 

voor deelname. 

 

Dit was ons 1e jaarverslag. Wij wensen voor 2020 alle tennisleden veel speelplezier op de velden en een 

goede nazit op de veranda. 

De Park Commissie; 

 

Don Hadden & Herman Hoogeveen. 

Te bereiken via e-mail: pc@ayr.nl 
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